
Referat FAU- Møte. 
 

 

Tilstede: 
Anne Brit Bjørkelid ( 8A )  
Britt N. Stensland (8A)  
Winnie Timm (8B)  
Anne Kristin Flaat ( 8B) og (10C)  
Kirsten Midling-Thorsen (8C) og (10B)  
Brita Gundersen (8C)  
Krist in M. Warmbrodt (8D)  
Frank Olsen (8D)  

Kjetil Windsland (9A)  
Christina Frøysland (9A)  
Dag Eivind Mydland (9B)  
Frank Mydland (9B)  
Lennart Jørgensen (9C) 
Krist ina Augensen Røyland (9C)  
Geir Norum (10A)  
Jan Louis Tuinder ( 10A)  
Jeanett H. Bilde (10B)  
Pia Skurve (10C)  
Rektor  Morten Gabrielsen  

Distribueres til: Alle foresatte av barn ved Vigeland ungdomsskole   

Møtested:    Teams møte Møtedato/tid: onsdag 02.02.2022 kl. 17:30 – 18:30 

Type møte:   FAU ved Vigeland Ungdom skole (VUS) 

Referent:      B. Stensland  

 

Sak  Ansvar  

•  Godkjenning 

innkalling og 

referat 

Britt fortsetter som referent.   

•  Konstituering og 

vedtekter 

Sign. av vedtekter blir på neste fysiske møte. Brønnøysund 
register og konto event.  

Frank 

•  Valg av ny FAU 
leder/nestleder 

 Valg av formann og nestforman blir neste gang. Rektor 

•  Fra Skolen: 
Digitale læreverk 
og elev PC 

Alle skoler ikke bare i Agder, men i hele Norge sliter med dette. 
Vi har lagt press, og det er satt i gang ett utvalg, og det 
kommer ett straksvedtak. Spilt opp til skoleiernivå. Det digitale 
lærlingsplattformen har vi fått. VUS har sendt inn sitt ønske, og 
det endte opp med Cappelen Damm. Skolen har alt av digitalt 
læreverk. Bekyringen til rektor er hverdagen til ungdommen i 
dag er mest digitalt, bakdelen vil vise seg etter hvert. 
Vi har ikke gitt opp om dette med lærebøker. Det handler om 
kostnader i kommunen. Vil komme etter hvert, dette er 
kommet helt opp til stortinget nå.  
Elevene kan pr. nå ha med pc hjem, litt forskjellig med bruken i 
ulike fag. 
FAU; lurer på ang. dette med å lese på prøver. Hvordan legger 
dere opp prøvene på dette? Rektor: Alt er digitalt, alt av emne 
og spørsmål ligger digitalt. Vi ønsker også at de ikke skal 
glemme å skrive for hand. Vi er klare med god dialog med 
elevrådet om dette. Fagdager blir analogt så lenge vi kan. I 
skole hverdagen blir det hovedsaklig digitalt.  
FAU; viktig og følge med på elevene, at de ikke faller utenfor. 
Rektor: Absolutt, vi er veldig på vakt, vil dette være positivt 
eller for mye, vi er på og er klare over at dette er kanskje ikke 

Rektor 



alt bare bra. FAU; Dårlig nett? Bruke lang tid? Rektor; Har 
dialog med DDV ang. dette. Flyttet litt på klasser slik at alle er 
på samtidig. DDV mener det skal være tilstrekkelig med 
kapasitet.  
Ellers kan rektor fortelle at en ikke har vært så stort fravær 
som det er nå. Men elevene takler dette veldig bra.  
FAU; Hvis de er borte pga C19, får de fravær? Rektor; Nei de 
gjør ikke det, til jul gikk vi igjennom og fjernet alt som var C19 
relatert.  
På VUS nå er det særdeles god stemning. Finner på mye gøy 
med de. Elever på hele skolen. Håper vi kan få en vår som er så 
positivt som politikerne forespeiler.  

•  Årshjul Frank; Foreldremøte i jan?  Utviklingssamtale med elevene.  
FAU; vi i 8. Trinn skal sitte i 1,5 år, ferdig til jul 2022. 
Frank; 9. Klasse og Polentur. -, det er en komitè. Tur er 
planlagt, hva med dette med Knaben rett etter hverandre.  
10. i år, drar i Vinterferien 2022.  
Neste møte; April 6. April 2022 fysisk på skolen.  

 

•  Eventuelt FAU; Natteravn! Tre ganger gått alle gangene selv, at ikke alltid 
bare de samme som går hver gang. Veldig bra ting å gjør, 
håper flere vil stille. Kirsten MT; litt på vent nå på vinterstid, til 
det kommer flere barn uti gatene. Pia; Lennart har ansvar for å 
sende ut hvem når. Hvis ett felles foreldremøte bør dette 
opplyses om. Viktig ting å gjøre. Bruk de kanalene vi har for å 
få med folk på dette.  
Si ifra til Fank eller Rektor om dere ønsker å ta opp noen saker.  
Minner om dette med ”Bry deg” kontakter, bør ha en samling i 
Mars. Felles for alle 8. Trinn, og felles for alle 9. Trinn og 10. 
Event.  
Frank sender ut påminnelse til alle ”Bry deg” kontaktene.  
 

 

 


